



Styrelseprotokoll

ÖSTERSUND 2002-01-20

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 020206 kl 14.00

Plats: Konferensrum Campus Mitthögskolan.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR

§1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.

§2. Lars/CVM utsågs till dagens justeringsman.

§3. Föregående mötes protokoll tas upp nästa styrelsemöte..

§4. Rapporter:

Contest:

Planerar att köra CQ WW 160 m 26-27 jan med klubbmedlemmar från TORPET .

Månadstesten; troligen ingen upprepning av 2000, satsar nu på 2002 i stället. CQ WW SSB 160 m i februari lite osäkert om vi deltar.

TOEC; aktivitet kommer starta upp, loggar, diplom mm, många intresserade att vara med och hjälpa till.

Packet:

Inget

Repeter:

R6 icke kurrant, felet lokaliserat och kommer att lagas i närtid

Samband

Genomfört 3 st rallyn, (Offerdalingen 8 operatörer av kravet 10 st, Nuttevalsen 16 st operatörer av 17, Kanonrundan 7 st operatörer).

SM-rallyt, fjällorientering , draghunds-EM på gång.

SI9AM

Inget annat än att hemsidan är uppdaterad. Utbildning i vinter skall ske på stationen, detaljer finns på hemsidan.

Torpet

Inget särskilt.



VHF/UHF

Inte hänt något särskilt, siktar på att få igång någon verksamhet kommande år.

Övrigt:

Stationsansvariga klubben CVM och IKQ. §5 Beslut i s m rapporterna.
Inga

- §6 Månadsmöten
Nästa möte 17 januari, Lasse kontrollerar vilken aktivitet som är lämpligt.
Norgesresan kan vara ett ämne att ta upp kommande möte.
Formerna för månadsmöten diskuterades.
- §7 Kvarstående frågor
Inga förelåg
- §8 Övriga frågor
Information från vår nye WEB-master (Per /WQF)
Per's behov för att hemsidan skall kunna fungera bra är att han får information om verksamheten och aktiviteter. Info via mail är det bästa.
per.larsson@mbox339.swipnet.se
Beslutades att koppla SK3JRA mailadress till sekreteraren.
JanBertil frågade om slutstegen på Enator. Lasse /CVM bevakar.
JanBertil frågade också om läget med TS 850.
CVM påpekade problemet med rotorn till 40 m beamen, förslag på en specialbult skulle kunna ge minst den dubbla hållfastigheten. Behov av lite pengar skulle kunna lösa detta irriterande problem.
SZW tog upp julfesten, 13 st anmälda.
SZW fortsatte med att informera om scoutlägret i sommar. (3-10 aug). Ev ansökan om specialsignal som då SZW vill att klubben skall ansöka om och scouterna betalar avgiften. Han har behov av amatörer som stationsansvariga under lägret.
- §9 Budget för 2002:
Styrelsen gick igenom Budget och utfall för 2001.
Styrelsen utarbetade förslag till ny budget för 2002.
- §10 Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras den 10 feb kl 13.00, plats Campus
- §11 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,